
Bolesław Kosior Kraków, dn. 14.04.2008 r. 
Radny Miasta Krakowa 

Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 
Prezydent 

Miasta Krakowa 

I n t e r p e l a c j a      m i ę d z y s e s y j n a  

Dotyczy: wywóz odpadów komunalnych. 

W nawiązaniu do odpowiedzi na moją interpelację ( pismo nr OR-05.0057-
1366/08) proszę Pana Prezydenta o spowodowanie, aby z rodziną [wyłączenie jawności w zakresie 

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania 
Spółka z o.o zawarło umowę, która będzie rzeczywistym odzwierciedleniem 
świadczonych usług . Liczę na wsparcie Krakowskiego Zarządu Komunalnego. 

Panie Prezydencie nie potrafię zrozumieć tego, Ŝe jednostkę wykonującą zadania 
miasta nie interesuje ile osób płaci w naszym mieście za puste pojemniki przecieŜ to 
jest naduŜycie i wyciąganie pieniędzy od mieszkańców Krakowa. Jest to ponadto 
karanie ich za oszczędność, a przede wszystkim za segregację. Przypomina mi to 
czasy komuny gdy np. moja czteroosobowa rodzina płaciła za wodę ( l m3 na osobę 
miesięcznie, nigdy zresztą nie wykorzystany) nawet wówczas gdy byliśmy w okresie 
wakacyjnym dwa miesiące poza Krakowem. 

Nie ukrywam, Ŝe nie moim zamierzeniem było kierowania do [wyłączenie jawności w zakresie 

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] pracownika Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej, to nie o taką formę pomocy Ci Państwo prosili. 

Proszę o informację co do tej pory zostało zrobione przez słuŜby Pana Prezydenta, 
aby takie przypadki rozwiązać uczciwie i zgodnie ze zdrowym rozsądkiem. 

 


